
  

  06/02/39هيأت مديره سازمان استان تاريخ  دومو پنجاه خلاصه مذاكرات صورتجلسه 

  

  :گزارش امور جاري

  :در بخش مطالب پيش از دستور مطالب زير را عنوان نمودند آقاي دكتر غفراني

  ـ برگزاري جلسه هيأت رئيسه

مديركل آقاي مهندس يوسفي ن و ـ برگزاري جلسه با جناب آقاي مهندس كريمي معاونت محترم استانداري تهرا

  درخصوص بررسي مسائل و مشكلات مربوط به شهرهاي اطراف استان تهرانمحترم سياسي استانداري تهران 

  ـ برگزاري جلسه با تعدادي از اساتيد دانشگاه اميركبير

ي مهندس اولياءزاده همچنين درخصوص برگزاري همايش روز معمار مطالبي را عنوان نمودند و از آقاآقاي دكتر غفراني 

  .مسئول برگزاري همايش تشكر كردند

  درخصوص برگزاري جلسه با معاونت محترم استانداري تهران مطرح كردند هيأت نظارت آقاي مهندس اميرخاني

متشكل از نمايندگان سازمان نظام مهندسي ساختمان  جانبهتشكيل كميته سه بر دفاتر نمايندگي پيشنهادي مبني بر  

كه هم از  استان تهرانراه و شهرسازي  اداره كلران، نمايندگان معاونت عمراني استانداري تهران و نمايندگان استان ته

 نظارتنموده و بر عملكرد آنها هاي شهرهاي اطراف استان تهران بازديد شهرداري ازدفاتر نمايندگي سازمان استان و هم 

  .داشته باشد

***************  

  :سازمان و تعيين تاريخ برگزاري مجمع 1393بررسي بودجه سال ر جلسه با موضوع اولين بند دستو طرح

  :بخش درآمدها

  .ابتدا درخصوص درآمد بحث شود سپس موضوع هزينه بررسي شود عنوان كردند نژاديمحمدمهندس آقاي 

بهتر است . ن باشدتواند يكي از پردرآمدترين بخشهاي سازمامطرح كردند بخش آموزش مي اولياءزادهمهندس آقاي 

هاي تخصصي سپرده شود نتيجه خوبي ايشان عنوان كردند كه اگر اين موضوع به گروه. تر كار كنيمايدر اين بخش حرفه

  . مبلغ درنظر گرفته براي بخش آموزش بسيار پايين است .خواهيم گرفت

ها قبلاً ارسال خصصي و كميسيونهاي تاظهار داشتند پيشنهاد بودجه براي تمامي گروهنژاد مهندس محمديآقاي 

   .نظرات خود را درخصوص آن مطرح نمايندشده است تا نقطه

باشد طبق فرمايشات آقاي مهندس عنوان كردند فصل سوم كه مختص آموزش و پژوهش ميبخش دكتر جهانآقاي 

يك شرايط نامعيني ل گذشته دچار ولي در عملكرد سا. آيداولياءزاده داراي قابليت بسيار بزرگي براي سازمان به حساب مي

  دهي مدرسين سامان ،هاي اجباريبه اين دليل است كه كميته آموزش تمام توجه خود را به آموزش. بوده است

هاي منظور آموزشمبلغي كه در بودجه به آن اشاره شده است  .نموده است فمعطو ساماندهي مراكز آموزشي همچنينو 

هاي غيراجباري آموزشدر حوزه پژوهش بحث درآمد از طريق تأليف و انتشار كتب و بحث  در بودجه آتي .غيراجباري است

  .هاي ضروري بايد مطرح شودظام جامع آموزشنيز از طريق ن



تواند باشد و سازمان مييكي از اهداف نظام مهندسي ارتقاي سطح دانش اعضا مياظهار داشتند مهندس بيطرف آقاي 

تواند براي سازمان درآمد ايجاد كند ولي البته درست است كه بخش آموزش مي .فا نمايدنقش مهمي ايدر اين خصوص 

سازمان نبايد امر آموزش را انجام دهد بلكه بايد از طريق موسسات و مراكز وابسته اين  .بهمين ميزان نيز هزينه در بر دارد

كه تأثير مستقيمي بر  انش و مهارت مهندسينافزايش د مقوله كميته آموزش در طول سال بايد به .كار را انجام دهد

   .كيفيت ساخت و ساز و خروجي كار نظام مهندسي دارد، توجه بيشتري نمايد

 .تر استپايين 92بيني بودجه نسبت به عملكرد سال ها پيشدر برخي از بخشمطرح كردند مهندس جعفري آقاي 

مبلغ كمتري درنظر  93بيني بودجه سال است ولي پيش حدود پنج ميليارد 92دربخش سود دريافتي نيز عملكرد سال 

  .گرفته شده است

تعداد  93و خدمات مهندسي تصور بر اين است كه در سال  33اظهار داشتند در بخش اجراي ماده دكتر غفراني آقاي 

  .تأثير مستقيم خواهد گذاشت بخشعاملي است كه در اين اين موضوع ها كاهش پيدا خواهد كرد و پروانه

سال قبل بسيار  بيني شده در بخش صدور شناسنامه فني نسبت بهمطرح كردند مبلغ پيشمهندس هاشمي آقاي 

براي اعضاي هم درصورتي كه اين بخش  ،دهد كه سازمان عزمي در اين راستا نداردمبلغ پاييني است و اين نشان مي

  .و هم اينكه قانون اجرا خواهد شد نمايدسازمان ايجاد اشتغال مي

 93هاي بعمل آمده در سال باتوجه به بررسيطرح كردند درخصوص بحث سود دريافتي منژاد مهندس محمديآقاي  

اين باعث خواهد شد كه نقدينگي سازمان . ها بيشتر منابع درآمدي از سازمان خارج خواهند شدباتوجه به كاهش پروانه

  .واهد يافتين منوال سود دريافتي نيز كاهش خكاهش پيدا كرده و به هم

درصورتي كه سازمان . بيني شده در بخش ارجاع كار بسيار پايين استعنوان نمودند مبلغ پيشمهندس سمالند آقاي 

منابع  مترمربع خواهد داشت كه اين موضوع تأثير زيادي بر 1000ي بالاي را براي متراژها 33در سالجاري اجراي ماده 

بيني درخصوص آموزش نيز مبلغ پيش .يارد براي اين موضوع بسيار كم استميل 12درآمدي سازمان خواهد داشت و مبلغ 

نشاني، برق و انرژي را هاي آتشنامهدرحالي كه در سالجاري تفاهم .شده براي آموزش بايد خيلي بيشتر افزايش يابد

ها قطعاً از اين آموزش اعضاي سازمان نيز .هايي را دربرخواهند گرفتها آموزشنامهتمام اين تفاهمخواهيم داشت كه 

   . استقبال خواهند كرد و از اين رهگذر سود عايد سازمان خواهد شد

تر شود زيرا هم از لحاظ هاي تخصصي محكممطرح كردند بايد ارتباط بين كميته آموزش و گروهمهندس كاظمي آقاي 

ز جنبه مادي به اين موضوع نگريسته در حال حاضر فقط نبايد ا .مادي و هم از لحاظ علمي خروجي بهتري خواهد داشت

  .شود به اين دليل كه از لحاظ علمي نيازمند پيشرفت علمي هستيم

اند و مبالغ ها بر حسب درآمدها محاسبه شدهبيني شده براي هزينهمبالغ پيشنمودند عنوان  قربانخانيمهندس آقاي 

ولي براي  .اند و به واقعيت بسيار نزديك هستندهبيني شده براي درآمدها بسيار كارشناسي شده درنظر گرفته شدپيش

ريف كنيم كه توان در جلسات بعدي هيأت مديره راهكارهايي را تعبايد افزايش پيدا كند ميمبالغ ها كه برخي از بخش

تهاي در ان .اجراي آن راهكارها شوند و در كنار آن افزايش درآمد نيز داشته باشيم هاي اجرايي ملزم بهبراساس آن بخش

درحال حاضر در  . اي هزينه شودهاي سرمايهبودجه آمده است كه در هر بخشي اگر افزايش درآمد داشتيم در بخش هزينه

  .ها براي اشخاص حقيقي و حقوقي بايد بحث و بررسي شودبخش درآمدها فقط بحث حق عضويت



  ي كه براي اعضاي سازمان دورههاي گذشته از موسسات آموزشاظهار داشتند در دورهمهندس اميرخاني آقاي 

ها ايجاد ها براي برگزاري دورهنامه با دانشگاهتواند با انعقاد تفاهمسازمان مي. شددرصد دريافت مي 20كردند  برگزار مي

  .درآمدزايي نمايد

 آمده است كه در سال نامه برقاجراي تفاهم ي با عنواندر فصل پنجم بخشمطرح كردند مهندس تيموري آقاي 

با هماهنگي شركت توزيع نيروي برق آغاز شد و در حال  1391در سال  .منعقد شده ولي هنوز اجرايي نشده است 1389

 .مورد به نتيجه رسيده است 13ولي به دليل عدم وجود ساختار مناسب تنها  .كار به سازمان ارجاع شده است 570حاضر 

بيني بودجه آورده ه است كه جزئيات آن متفاوت است ولي در پيشنامه منعقد شدنامه ديگري مجزا از اين تفاهمتفاهم

  .نشده است

افزاري باشد ولي سازمان از لحاظ سختنامه به طور كامل آماده اجرا ميعنوان كردند اين تفاهمدل مهندس زندهآقاي 

ر سازمان فراهم شود تا اين امكانات اين امر د ايشان درخواست داشتند. بستر مناسبي براي اين امر فراهم ننموده است

  .نامه اجرايي شودتفاهم

پيشنهاد نمودند در ابتداي سالجاري يك كارگروه تشكيل شود تا درخصوص افزايش مهندس اولياءزاده آقاي 

  .تحقيق بعمل آورنددرآمدهاي سازمان 

متأسفانه به دليل حق عضويت افراد حقوقي بيني درآمد حاصل از اظهار داشتند درخصوص پيشمهندس قدس آقاي  

هاي مذكور تا مرز از شركت% 70از سوي سازمان در سال گذشته در حدود  به اين شركتهانحوه نامناسب ارجاع كار 

بطور و ارشد  1، پايه 2يه ، پا3نفر عضو داشته اگر بين مهندسان پايه  100بعنوان مثال شركتي كه  .ورشكستي پيش رفتند

ميليون تومان هزينه كرده و در عوض با فرض ارجاع  700رداخت كرده باشد يعني پميليون تومان  7ميانگين نفري 

توانستند بدست بياورند ناظر درآمدي كه مي 4هزار متر كار از سوي سازمان به آنها، آن هم به صورت  15الي  10حداكثر 

طرفي بحث تجميع خدمات مهندسي  از .اندبرابر ضرر كرده 2يعني چيزي در حدود . ميليون تومان بوده است 300حداكثر 

رود و اگر ها در مورد آنها بكار ميو از طرف ديگر اين ناملايمتيشود كه اعضاي سازمان بايد جذب شركتها شوند مطرح مي

اين اتفاق بيشتر از اين تحت فشار قرار گيرند مطمئن باشيد بزودي شاهد ريزش سريع اين شركتها خواهيم بود، كما اينكه 

  .حاضر نيز در حال انجام است، لذا بنده با اين ميزان افزايش مخالفمدر حال 

تعداد شركتها بيشتر اتفاقاً اينجانب با نظر آقاي مهندس قدس مخالفم و معتقدم مطرح كردند مهندس عزيزي آقاي 

. اندكت نمودهشر چندشركتهاي حقوقي طراح وناظر كه داراي يك شركت بودند آن را تبديل به  درحال حاضر. خواهند شد

 700اگر يك آمار از بخش صدور پروانه اشتغال به كار استخراج شود تعداد شركتها سير صعودي داشته است و به حدود 

  .شركت رسيده است

هاي هاي آقاي مهندس عزيزي بايد عرض كنم در مورد شركتدرخصوص صحبتعنوان نمودند مهندس قدس آقاي 

شوند در ابتدا قرار بود اگر سازمان به آنها اجازه معرفي يك كار بزرگ ايجاد ميجديدالتأسيس كه از شكست شركتهاي 

به هيچيك از آنها كاري ارجاع در عمل سازمان دهد حداقل به آنها كار ارجاع بدهد وليكن متأسفانه را نميشان انتخابي

  .لذا با اين وضع تعداد آنها كاهش خواهد يافت .يكسال از تاريخ پروانه بايد بگذرد تا كار ارجاع شودگويد حداقل نداده و مي

طبق نظر اعضاي هيأت مديره افزايش مبلغ درآمد در دو بخش آموزش و خدمات اظهار داشتند دكتر غفراني آقاي 

  . بينانه استمهندسي ضروري است گرچه به نظر خود بنده مبلغ درنظر گرفته شده براي اين دو بخش نيز واقع

  



مطرح كردند مبلغ دريافتي حق عضويت از اعضاي سازمان در استانها بسيار بالاتر از استان نژاد مهندس محمديآقاي 

ها نداشته است كه باتوجه به در حال حاضر دو سال است كه سازمان افزايشي نسبت به مبالغ حق عضويت. باشندتهران مي

  .رسدتورم، منطقي به نظر نمي

ها تعيين بيني كه براي كنترل طراحييكي بحث پيش. مبحث مطرح استعنوان كردند دو مهندس حيدريون آقاي 

 در اين بخش سازمان حدوداً پنج برابر قيمت تعرفه كنترل طراحي هزينه .شده و ديگري بحث شناسنامه فني است

ميليون  22سازمان  .بيني شده به دو ميليارد افزايش يابدايشان پيشنهاد نمودند مبلغ پيش .شده استشناسنامه فني 

  .ميليون متر مربع چهار ناظر داشته است 11مترمربع تك ناظر و 

شود كه باتوجه به تاريخ هايي به سازمان ارجاع ميدر حال حاضر هنوز پروندهاظهار داشتند  قربانخانيمهندس آقاي 

بلغ واقعي را دريافت نمايد تواند در زمان دريافت پنج درصد مالبته سازمان مي .باشندتشكيل پرونده همچنان تك ناظر مي

ميليارد  20يليارد و م 15ميليارد ديده شده است و اگر اين عدد به  12همه اين موارد در . و نه محاسبه با قيمت تك ناظر

بعد براي عملكرد  .به دليل كاهش پروانه ممكن است تحقق پيدا نكند افزايش يابد، افزايش درآمدي را خواهيم داشت كه

البته به طور جدي سازمان بايد به دنبال  .شود در بودجه نيز دچار مشكل خواهيم شدبه مجمع ارائه ميسال آينده كه 

انداز نظام مهندسي، ارتقاء كيفيت تواند چشممي 93سال . متر بايد عملياتي شود 600اجرايي شدن چهارناظر باشد و بالاي 

  .باشدتمامي ساختمانها نظارت، شناسنامه فني ملكي و ورود مجري صاحب صلاحيت به 

  مطرح كردند مبلغي را كه آقاي مهندس حيدريون براي شناسنامه فني ملكي نژاد مهندس محمديآقاي 

   .يعني چهار برابر عملكرد سال قبل نمايند،مطرح مي

اظهار داشتند باتوجه به نظرات اعضاي هيأت مديره بخش شناسنامه فني ملكي به دكتر غفراني آقاي 

  .افزايش يابد ريال 150.000.000.000و بخش ارجاع كار به  ريال 12.000.000.000

***************  

  :هابخش هزينه

اند با اي كه رياست سازمان ارائه نمودهمطرح كردند كميسيون طرح و برنامه طبق برنامهنژاد مهندس محمديآقاي 

بخش هزينه با چه بندي از برنامه رياست سازمان  بخش هزينه بودجه تناظر يك به يك را انجام داد و مشخص شد كه هر

  .ايشان از اعضاي هيأت مديره درخواست داشتند روي اين بخش نظرات خود را ارائه نمايند .متناظر است

درصد مبلغ  20اي وجود دارد كه ابتدا عنوان نمودند درخصوص ساختمان مركزي مصوبهمهندس ريوندي آقاي 

مبالغي كه در بخش خريد ساختمان مركزي و دفاتر . ر مدت چهار سال پرداخت شودقرارداد و مابقي طي اقساط د

اين  .باشدمي براي خريد دفاتر نمايندگي ميليارد 7و  براي ساختمان مركزيميليارد  11بيني شده است، نمايندگي پيش

  .ليارد استمي 7درصد مبلغ خريد ساختمان مركزي حدود  20مبالغ بايد جابجا شوند به اين دليل كه 

عنوان نمودند در بخش موردنظر خريد و احداث ساختمان مطرح است و فقط خريد ساختمان دكتر غفراني آقاي 

  .نيست و به نظرم اين مبلغ كاهش پيدا نكند بهتر است

  ها مربوط به بخشبخشي از افزايشها مطرح كردند بخش هزينه 2درخصوص ماده نژاد مهندس محمديآقاي 

اصلي سازمان زيرا استنباط ما از قانون نظام مهندسي و كنترل ساختمان اين است كه وظيفه . خصصي استهاي تگروه 

ها نيز اين نظر مطرح است كه ها و كميسيوندرخصوص كميته .هاي آنها استهاي تخصصي براي مأموريتتقويت گروه

بيني شده كلي است و يره است، بنابراين مبلغ پيشها دردستور كار هيأت مدها و كميتهباتوجه به اينكه بررسي كميسيون

همچنين در بخش آموزش نيز  .حسب مورد تخصيص داده خواهد شدها پس از تعيين تكليف درخصوص اين كميسيون

  .آموزش اعضا و كادر ادغام شده است



تخابات اخير دو الملل و كميسيون مشورتي بانوان در انكميسيون روابط بيناظهار داشتند ي مهندس كاظمآقاي 

  .بيني شده حتماً لحاظ شودايشان درخواست داشتند در اين دو بخش افزايش مبلغ پيش. كارگروه را انتخاب كردند

ها اعمال شده است، درمراحل بعدي اين مطرح كردند اين افزايش روي كل كميسيوننژاد مهندس محمديآقاي 

  .لحاظ خواهد شد به طور جزء هاموارد در تخصيص

 93و  92هاي تخصصي تناسبي بين عملكرد بيني مبلغ براي گروهمطرح كردند در پيشمهندس اولياءزاده اي آق

ها اين امر ايشان درخواست داشتند اين مبالغ اصلاح شود و اگر مبنا تعداد نفرات است براي تمامي رشته .وجود ندارد

  .رعايت شود

ميليون  40هاي تخصصي مبلغ حداقل بودجه مربوط به گروه بينيعنوان كردند در پيشمهندس قربانخاني آقاي 

برنامه داشته باشند و هاي تخصصي براي كل سال درخصوص افزايش بيشتر از اين مبلغ بايد گروه. تومان ديده شده است

ران كه اگر يك گروه تخصصي مانند عم .بيني شده موثر بوده استنكته ديگر تعداد اعضاي گروه تخصصي نيز در مبلغ پيش

بيني بودجه نبايد نفر عضو دارد در پيش 500هزار نفر از اين رشته در سازمان عضو هستند با گروهي كه مثلاً  40حدود 

  .برابر باشد

عملياتي شدن بسياري از اين . باشدترين گروه تخصصي، عمران ميمطرح كردند پرزيرگروهنژاد مهندس محمديآقاي 

هاي تخصصي نيز تناظر ضمناً براي كليه گروه. د و بودجه موردنظر را جذب خواهند كردباشمي 93ها در سال زيرگروه

هاي تخصصي موارد به صورت هاي تخصصي مطرح نيست به اين دليل كه در گروهبحث تعداد در گروه .رعايت شده است

  .شودتخصصي بررسي مي

نشاني نامه با آتشمكانيك موضوع انعقاد تفاهم در سال جاري در گروه تخصصياظهار داشتند مهندس اميرخاني آقاي 

ايشان . موارد به درآمد تبديل خواهند شدقرار دارد و همه اين  نيز در مراحل پاياني 2psiدر بحث گاز . مطرح است

اي هبيني شده براي گروهها بودجه به صورت جداگانه ديده شود يا مبلغ پيشنامهپيشنهاد كردند يا براي اينگونه تفاهم

  .تخصصي افزايش يابد

اي است و براي ارتقاء حرفه، انتظام امور عنوان كردند سازمان نظام مهندسي يك سازمان حرفهمهندس بيطرف آقاي 

هاي تخصصي سازمان در مركز اين بنابراين گروه .نمايدمهندسي و افزايش كيفيت ساخت و ساز در شهرها فعاليت مي

  .هاي تخصصي افزايش يابدهاي گروهبيني شده در بخش هزينهداشتند مبلغ پيشايشان درخواست  .باشندموارد مي

به خصوص . هاي تخصصي در سال گذشته بررسي شودمطرح كردند بايد خروجي كار گروهمهندس تركان آقاي 

  . ها عملكرد مناسبي ندارندكميسيون

هاي قبل مان در اين دوره بسيار بهتر از دورههاي سازهاي تخصصي و كميسيونعنوان نمودند گروهدكتر غفراني آقاي 

  .اندهاي گذشته پيشرفت داشتهها راضي نيستيم ولي نسبت به دورهاز اين خروجي .اندعمل كرده

%  60تقريباً  2ماده . افزايش پيدا كرده است 92نسبت به سال  1ها در ماده هزينهاظهار داشتند مهندس نصيري آقاي 

كارگروهي نيز . هاي مختلفي منعقد شده استنامهدر همين راستا تفاهم .افزايش داشته است %10حدود  3و در ماده 

نيز از نيروها بايد كاهش يابد و با اين بودجه % 15با اين شرايط حدود . سپاري در هيأت مديره تشكيل شددرخصوص برون

  . نخواهيم داشت 93امكان جذب نيرو در سال 

  به مبلغ  كاهش و هابيني شده در بخش كميسيوناز مبلغ پيشميليون  300نمودند مبلغ پيشنهاد دكتر غفراني آقاي 

  .هاي تخصصي افزوده شودبيني شده در بخش گروهپيش



ان، هاي مجريان، انجمن طراح و ناظردر حوزهسپاري عنوان كردند در خصوص بحث برون مهندس حيدريونآقاي 

  . ميليون مطرح است 250درخصوص مجريان  .ريزي استحال برنامهسازمان در كنترل بازرسي و كنترل نقشه 

براي كنترل  .بايد هزينه شودنظارت ميليون نيز براي كنترل  400باتوجه به تعداد ساختمانهايي كه وجود دارد حداقل 

ي نيز حدود براي بازرسي گودبردار .ميليون تومان براي سال جاري هزينه خواهيم داشت 300حدود ) سپاريبرون(نقشه 

در كل براي حوزه بازرسي مبلغي حدود يك ميليارد تومان بايد  .بيني شده استميليون تومان هزينه پيش 400مبلغ 

ميليارد تومان براي اين  2ميليون تومان بسيار مبلغ كمي است و حدود  600سپاري مبلغ براي برون .درنظر گرفته شود

  .بيني شودموضوع بايد پيش

  يعني مبلغ . سپاري افزوده شودميليون تومان به مبلغ بخش برون 400پيشنهاد نمودند مبلغ راني دكتر غفآقاي 

  .سپاري يك ميليارد تومان درنظر گرفته شودبيني شده براي بخش برونپيش

بيني درمبلغ پيش. باشدبخش حقوق و دستمزد مي 1ها در ماده مطرح كردند عمده هزينهنژاد مهندس محمديآقاي 

   .باشدمي 93به اين دليل كه سازمان مصصم به تعديل نيرو در سال . افزايش يافته است% 7، تنها  93ده براي سال ش

. درخصوص موضوع ورزش عنوان كردند رويكرد هيأت مديره در بخش ورزش بايد مشخص شودمهندس كاظمي آقاي 

  .شدد رد ميسال گذشته اين مبالغ مصوب شد ولي در طي سال بسياري از اين موار

  ريزي داشته است تا اجراعنوان كردند سال گذشته كميسيون رفاه و تعاون بيشتر برنامهمهندس عزيزي آقاي 

  .بيني شده قطعاً جوابگو نخواهد بودعملي خواهند شد و با اين مبالغ پيشها امسال ريزيولي اين برنامه 

بتدا مشخص شود چند درصد اعضاء از تسهيلات استفاده درخصوص امور رفاهي اظهار داشتند امهندس سمالند آقاي 

در اين  .اندميليوني امور رفاهي را جذب كرده 440بايد بررسي شود در سال گذشته چند نفر از اعضا بودجه  .نمايندمي

  .بيني شده براي همه اعضا در نظر گرفته شودها مانند امور رفاهي بايد مبلغ پيشبخش

البته با اين . پيشنهاد نمودند مبلغ يكصد ميليون تومان به بخش امور رفاهي افزوده شود نژادمهندس محمديآقاي 

  . هاي خود را ارائه نمايدشرط كه كميسيون رفاه و تعاون در اين خصوص برنامه

  : مصوبه

ورد تصويب هزينه با انجام اصلاحات ذيل به اتفاق آراي حاضران در جلسه م ـدر بخش درآمد  93بيني بودجه سال  پيش

  :قرار گرفت

ميليارد ريال  20رديف ارجاع نظارت ساختمان در شهر تهران به ميزان  5در فصل ) درآمد هاي سال جاري( 1ماده ـ 1

) اي هاي سرمايه هزينه( 1ميليارد ريال افزايش ومتناسباً ماده 6ملكي درشهر تهران به ميزانـ و رديف صدورشناسنامه فني 

 .ميليارد ريال افزايش يابد 26اث ساختمان مركزي به ميزان رديف خريد و احد 1فصل 

ميليارد ريال افزايش و متناسباً  3رديف گروههاي تخصصي به ميزان  1در فصل ) وظايف قانوني سازمان( 2ماده ـ 2

 . ميليارد ريال كاهش يابد 3رديف كميسيون ها، كميته ها و شوراها به ميزان  2فصل 

 .ميليارد ريال افزايش يابد 4رديف برون سپاري به ميزان  3فصل ) ي سازمانوظايف قانون( 2ماده ـ 3

 .ميليارد ريال افزايش يابد 1رديف امور رفاهي و تكريم اعضاء به ميزان  1فصل ) هزينه هاي عمومي و جاري( 3ماده ـ 4

احداث دفاتر نمايندگي از محل رديف خريد و  1فصل ) اي هاي سرمايه هزينه( 1مابه تفاوت درآمد و هزينه به ماده ـ  5

  .مازاد درآمد سنواتي تخصيص يابد

  .با ذكر صلوات به پايان رسيد 19جلسه در ساعت 


